
Zápis č. 4 ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá 

ze dne 31.7.2015 v budově bývalé školy v Kotelsku od 19.00 hod. 
 

Přítomni: L. Hanyš, V. Vávrová, Š. Formanová, Z. Fučík, Š. Varečka, M. Vošvrda 

Omluveni: F. Hanyš 

Hosté: viz. příloha - Prezenční listina 

 

Program jednání: 

1. Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

2. Odkoupení pozemku 

3. Schválení dodavatele na stavbu hřiště u školy ve Veselé 

4. Schválení podání žádosti o dotaci z POV Libereckého kraje 

5. VŘ na dodavatele na svoz separovaného a tříděného odpadu 

6. Různé 

- Závěrečný účet MR Tábor 

 

1) Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

Veřejné zasedání ZO zahájila místostarostka obce Vladimíra Vávrová, přivítala hosty a členy ZO, prohlásila 

zasedání za usnášeníschopné a seznámila přítomné s doplněným projednávaným programem. Zároveň navrhla 

ověřovatele zápisu. 

ZO schvaluje doplněný program jednání a ověřovatele zápisu L. Hanyše a Z. Fučíka 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

2) Odkoupení pozemku 
V březnu letošního roku jsme na zasedání ZO řešili nabídku odkoupení pozemku p.č. 469/1, k.ú. Veselá u Semil o 

výměře 1969 m2 od paní Ireny Vrbatové. Zastupitelé uložili p. starostovi jednat s majitelkou o podmínkách 

odkoupení. V současné době paní Dobroslava Novotná, dcera zastupující majitelku pozemku předložila znalecký 

posudek, který stanovuje cenu pozemku na částku 12.780,- Kč. 

p. Vošvrda – jedná o pozemek nad Veselou, kde je dle územního plánu do budoucna plánován vodojem. 

ZO schvaluje odkoupení pozemku p.č. 461/1, k.ú. Veselá u Semil za cenu dle znaleckého posudku, tj. 12.780,- 

Kč od paní Ireny Vrbatové. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 
 

3) Schválení dodavatele na stavbu hřiště u školy ve Veselé 
Na minulém zasedání ZO informoval starosta o plánované výstavbě hřiště u školy ve Veselé. Bylo vypsáno 

výběrové řízení, do kterého se přihlásilo sedm firem. Všechny nabídky splňovali podmínky dle požadavků 

zadavatele uvedené v zadávacích podmínkách. Jako nejvýhodnější byla vybrána nabídky firmy StavoSport s.r.o., 

Frýšták za cenu 1.015.721,- Kč bez DPH. 

p. Vít – je to nezbytně nutné pro obec? Jsou tady mnohem důležitější věci, které Vás neminou. Vodovod v Kotelsku 

je ze 2/3 zarostlý, nebylo by lepší to opravit?  

– vodovod se částečně opravil, hřiště je plánované a doposud se nikdo nezajímal, v jakém bude rozsahu ani nikdo 

neřekl, že hřiště nechce.  

pí. Franková – jaké hřiště to bude? 

pí. místostarostka – Jedná se o oplocené hřiště na míčové hry s umělým trávníkem a dětské hřiště s herními prvky. 

p. Varečka – v Kotelsku se opravila škola za nemalé peníze. 

p. Vošvrda – je na to dotace. Paní místostarostka Vám to pak vysvětlí. 

p. Hanyš – maminky se stěžují, že si děti nemají kam chodit hrát. 

p. Fučík st. – hřiště tady je potřeba 

pí. místostarostka – jak by řekl pan starosta: „Každá malá obec má své hřiště jen tady není“. 

ZO schvaluje dodavatele stavby „Výstavba víceúčelového hřiště a dětského hřiště v obci Veselá“ StavoSport s.r.o., 

Fryšták za cenu 1.015.721,- Kč bez DPH. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

4) Schválení podání žádosti o dotaci z POV Libereckého kraje 

Program obnovy venkova Libereckého kraje vypsal dotace na projekty na hřiště. Místostarostka požádala 

zastupitele o schválení podání žádosti o dotaci ve výši 29,94 z celkových nákladů. 



ZO schvaluje podání žádosti o dotaci z POV Libereckého kraje na projekt ,,Výstavba víceúčelového a 

dětského hřiště v obci Veselá" ve výši 368 000,- Kč včetně DPH. Vlastní zdroje budou činit 861 022,- Kč 

včetně DPH. Celkové náklady projektu jsou 1 229 022,- včetně DPH. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

5) VŘ na dodavatele na svoz separovaného a tříděného odpadu 
Mikroregion Tábor zajišťuje zpracování zadávacího řízení na svoz separovaného a tříděného odpadu formou 

elektronické aukce. Jelikož obec Veselá již dlouho nepoptávala firmu na svoz odpadů, navrhujeme se do tohoto 

tendru přihlásit. 

ZO schvaluje účast na VŘ na dodavatele na svoz separovaného a tříděného odpadu. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

6) Různé 

Závěrečný účet MR Tábor 

Mikroregion Tábor na svém jednání dne 28.5.2015 schválil závěrečný účet MR Tábor za roku 2014. Tento 

závěrečný účet vč. zprávy o přezkoumání hospodaření MR Tábor byl na našich úředních deskách zveřejněn od 

22.4.2015 do 9.5.2015 a nyní je nutné, aby zástupci obcí na svém jednání zastupitelstva vzali závěrečný účet 

MR Tábor na vědomí. 

ZO bere na vědomí závěrečný účet MR Tábor 

 

Diskuse: 

pí. Knobová – kolik se platí za odpad ročně? Proč platí chalupáři jen 400,- Kč za objekt, ať platí taky za člena. 
pí. místostarostka – cca 120.000,- Kč 
pí. Franková – za osobu platí třeba v Praze, v místě trvalého pobytu. 

p. Cerman – ať je to jak je, hlavně ať to nehází do lesa. 

 

pí. Franková – proč se polévá chodník randapem? Je škodlivý a stéká to do vesnice. Klidně to osobně tady budu 

zadarmo vyplývat.  

p. Fučík – polévám ho já na popud p. starosty. 

 

p. Cerman – co dělá pracovník? Upravil chodník, za to ho musím pochválit, ale trvalo dlouho než odvezl roští a 

vůbec není v Kotelsku vidět. S jeho prací jsem hrubě nespokojen. 

pí. místostarostka – pracovníka zaměstnává p. starosta, v době jeho nepřítomnosti má buď dovolenou je má 

práci na celý týden zadanou. 

 

pí. Knobová – stružka dolů Kotelskem je zarostlá a při větru to fláká až do drátů. 

p. Vošvrda – požádat na ČEZ a oni jsou povinni zajistit opravu. 

 

 

 

ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

  .....................................................   ........................................................  

 Luděk Hanyš Zdeněk Fučík 

 

 

 

  .....................................................   ........................................................  

 Vladimíra Vávrová  František Hanyš 

 místostarostka obce  starosta obce 

 
Vyvěšeno:  5.8.2015 

Sejmuto:   22.8.2015 


